
Zápis s jednání komise Životního prostředí ze dne 6. 6.2012.

1. Předseda komise seznámil členy komise s reakcí RMČ Brno -  Líšeň na podněty 
komise uvedené v zápise z minulé schůze.

2. seznámení s kvalitou ovzduší v Líšni v měsíci květnu -  ekologické limity, včetně 
prašnosti nebyly překročeny ( velká rezerva)

3. Z iniciativy RNDr. Boreckého byla komisi předložena Rozptylová studie města Brna 
na rok 2013. Předpoklad pro Líšeň je pozitivní.

4. Návrhy pro zlepšení životního prostředí -  obnovit umisťování kontejnerů
v jednotlivých lokalitách, zajistit nádoby na zelený odpad, možnost umístění 
kompostéru v ulicích které tvoří rodinné domky. Dále členové navrhují umístění 
laviček v oblasti Kotlanky.

5. Dále jednotliví členové upozorňovali na neustálý nepořádek a přerostlou zeleň. 
Největší problém s nepořádkem je u obchodních center a polikliniky.

Příloha -  prezenční listina


